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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 06/05/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Ξεκληρίζονται τα κοπάδια, κραυγή αγωνίας από τους Βουτρόφους,
λόγω της απουσίας μέτρων»

Κύριε Υπουργέ,

Η ενίσχυση του 2%  για το 2021  δεν αρκεί για να στηριχθούν οι ντόπιες μονάδες,  οι
οποίες καλούνται να ανταπεξέλθουν στις υψηλότερες τιμές των τροφών και στις
εισαγωγές από το εξωτερικό. Κτηνοτρόφος από τον νομό Σερρών που έχει μια εκτροφή
με 250 ζώα αναφέρει ότι πρέπει να ξοδέψει 500 ευρώ κάθε ημέρα για τις τροφές των
ζώων, χώρια τα έξοδα για πετρέλαια. Η τιμή στο φύραμα έχει αυξηθεί κατά 100%. Στα
τριφύλλια για την πρώτη συγκομιδή υπολογίζεται στα 14 με 16 λεπτά, ενώ του κρέατος
το πολύ στα 4,50 ευρώ. Δηλαδή, ενώ οι κτηνοτρόφοι επωμίζονται, όπως τονίζουν οι
ίδιοι,  το υπέρογκο κόστος εκτροφής,  τα ζώα πωλούνται σε πολύ χαμηλές τιμές στο
εμπόριο. Συν τοις άλλοις, ο καιρός δεν ευνοεί τις βοσκές.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε καταλλήλως, ώστε η πολιτεία να λάβει ουσιαστικά μέτρα και
όχι να μένει σε υποσχέσεις, καθώς ο κλάδος οδηγείται σε κατάρρευση και έχει περιέλθει
σε μη αναστρέψιμη κατάσταση, διότι πολλοί κτηνοτρόφοι πουλούν ακόμη και τα ζώα
αναπαραγωγής, προκειμένου να μπορέσουν να ζήσουν τις οικογένειές τους;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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